

المستندات المطلوبة للطلاب

New Visa	تأشيرة جديدة
<ol style="list-style-type: none"> 1. To whom it may concern letter from registration department 2. Passport Copy (should be valid more than 6 months) 3. Cancellation paper (If student is inside country and cancelled the previous visa) 4. Personal photo (Background white) 	<ol style="list-style-type: none"> 1. شهادة لمن يهمله الأمر من ادارة القبول 2. صورة جواز السفر (يجب ان تكون صالحه لمدة 6 شهور) 3. ورقة الالغاء (فى حالة وجود الطالب داخل الدولة والغيت اقامته القديمة) 4. صورة شخصية (خلفية البيضاء)
For Status Change (If person is inside country in visit visa or cancelled the old visa)	تعديل الوضع (بدل المغادرة بعد الحصول على التأشيرة الجديدة) فى حالة وجود الطالب داخل الدولة
<ol style="list-style-type: none"> 1. Passport Original 2. Visa Original. 3. Cancellation paper Original (If the student cancelled the old visa) 4. Original Visit Visa (If person on visit visa) 	<ol style="list-style-type: none"> 1. جواز السفر الاصلى 2. تأشيرة الاصلية 3. ورقة الالغاء 4. تأشيرة الزيارة الاصلية (فى حالة وجود الطالب داخل الدولة فى الزيارة)
Visa Stamping	اقامة جديدة
<ol style="list-style-type: none"> 1. Medical Report from public health department or preventive medical center (Only for the student who is above 18 yrs of old) 2. Emirates ID Application. (Need stamp after finger print for the person who is above 15 yrs of old or copy of valid id) 3. Passport Original 4. Visa Original. 5. Status Change Application (If the student made his status change inside the country) 6. Personal Photo (Back ground white) 	<ol style="list-style-type: none"> 1. نتيجة فحص الطبي من عيادة الصحة العامة او الطب الوقائي (للطلاب فوق 18 سنة فقط) 2. طلب بطاقة الهوية الاماراتية مع الختم بعد البصمة او نسخة بطاقة الهوية سارية المفعول 3. جواز السفر الاصلى 4. تأشيرة الاصلية 5. طلب تعديل الوضع مع الختم (اذا كان الطالب عمل تعديل الوضع داخل الدولة) 6. صورة شخصية (خلفية بيضاء)
For More information Contact with Passport Unit in Administration Bldng: 1st Floor, Room No. 125	للاستفسار مراجعة وحدة الجوازات في مبنى الادارة الطابق الأول غرفة رقم 125
Mr. Abdusalam Ph : 065050093 Mob: 0551564069	السيد / محمد علي الهاتف : 065050034 المتحرك : 0509442754
Mr. Mohamed Ali Ph : 065050034 Mob: 0509442754	السيد / عبدالسلام الهاتف : 065050093 المتحرك: 0551564069

المستندات المطلوبة للطلاب

Renewal of Residence		تجديد الإقامة	
<ol style="list-style-type: none">1. To whom it may concern letter from admission department2. Medical Report from public health department or preventive medical center (Only for the student who is above 18 yrs of old)3. Emirates ID Application or copy of valid id)4. Passport (should be valid more than 6 months)5. Personal photo (Background white)		<ol style="list-style-type: none">1. شهادة لمن يهمه الامر من القبول2. نتيجة فحص الطبي من عيادة الصحة العامة او الطب الوقائي (للطلاب فوق 18 سنة فقط)3. طلب بطاقة الهوية الاماراتية او نسخة بطاقة الهوية سارية المفعول4. جواز السفر الاصلي (يجب ان تكون صالحة لمدة 6 شهور)5. صورة شخصية (خلفية بيضاء)	
For More information Contact with Passport Unit in Administration Bldng: 1st Floor, Room No. 125		للاستفسار مراجعة وحدة الجوازات في مبنى الادارة الطابق الأول غرفة رقم 125	
Mr. Abdusalam Ph : 065050093 Mob: 0551564069	Mr. Mohamed Ali Ph : 065050034 Mob: 0509442754	السيد / محمد علي الهاتف : 065050034 المتحرك : 0509442754	السيد / عبدالسلام الهاتف : 065050093 المتحرك: 0551564069